
 

   

Referat fra Skee vandværks generalforsamling på Allindelille Friskole 

den 27. februar 2024 

Der var fremmødt 17 interessenter, hvilket fortsat synes i underkanten i forhold til 

vigtigheden af drikkevand. 

 

Klaus Petersen blev foreslået som dirigent og modtog valget og bad om forslag til 

stemmetæller. Jeanette Gert blev valgt. 

 

Herefter fik formanden ordet for sin beretning:  

1. Vandprisen fastholdes på kr. 9,60, hvilket fortsat er billigere end 

Ringsted vand og i overensstemmelse med bestyrelsens politik.  

2. Pumpeudfald er overstået efter den lille by-pass anordning er monteret, 

og vi har nytte af alarm systemet. Der har ikke været nedetid i 2023.  

3. Forbrugerne har vænnet sig til den elektroniske indberetning af 

vandforbrug, der har kørt godt.  

4. Der er sket gentilslutning af en forbruger på Langebjergvej, som for år 

tilbage blev tilsluttet Ringsted-vand grundet problemer med vores 

vandkvalitet (2006).  

5. Hjemmesiden er meget populær, og der har været over 20.000 opslag 

sidste år. Prøv den selv!  

6. Tjek vandmåleren jævnligt, for to steder er det gået galt inde hos 

forbrugeren i det forløbne år med stort og dyrt vandspild til følge.  

7. Kalkknuser anlægget er der fortsat tilfredshed med.  

8. Helge Gyldenkærne fik overdraget stafetten og brugte sin taletid til at 

gennemgå et par vandanalyser, der kan være en omfattende lektie at 

forstå. Vi har heldigvis fortsat godt vand. 

 



 

   

Der var opklarende spørgsmål fra de fremmødte undervejs, og beretningen blev 

taget til efterretning. 

 

Dirigenten overlod derefter ordet til kassereren Henriette Kirk, der forelagde sit 

første regnskab: 

Det har været et fredsommeligt år, hvor vi har kunnet glæde os over faldende 

elpriser og undgået de store udgifter. 

 

Der er skiftet bank fra Jyske Bank og til Nykredit Bank, og det har givet en besparelse 

på både gebyrer og rente, idet vores indestående nu giver lidt kredit rente. 

 

Balancen er forbedret med ca. 66.000 og udviser nu et indestående på 242.000. 

 

Regnskabet blev godkendt. 

 

Som bestyrelsesmedlemmer var Simon Fredslund og Helge Gyldenkærne på valg, og 

de blev begge valgt uden modkandidater. 

Mads Drake blev genvalgt som suppleant. 

Anders Pedersen blev genvalgt som revisor.  

 

Under eventuelt tog Lars Bo Hansen ordet og anskuelig gjorde, at i Ringsted 

kommune og som tilsluttet offentlig kloak udgør kostprisen på vand kun 11% af den 

samlede vand udgift. 

 

Mange tak til Klaus Petersen for igen i år at lede generalforsamling på kyndig vis. 

 

       /HG 


